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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α

Από το πρακτικό 16/2017  Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Σήμερα  την   30-10-2017, ημέρα  Δευτέρα και  ώρα  18.00,  το  Δημοτικό  Συμβούλιο
συνήλθε σε δημόσια συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, σύμφωνα με τις διατάξεις του
άρθρου 67 παρ. 4 του Ν. 3852/2010, ύστερα από την αριθμ. Πρωτ. 31100/26-10-2017
πρόσκληση  του  Προέδρου  Δ.Σ.  κ.  Κοσμά  Κορωναίου,  η  οποία  δημοσιεύτηκε   στην
ιστοσελίδα  του  Δήμου  και  επιδόθηκε  με  αποδεικτικό  επίδοσης  στους  δημοτικούς
συμβούλους, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.
Ο Δήμαρχος κ. Χρήστος Μπαΐλης είναι παρών. 

    
ΘΕΜΑ: «Μεταφορά  ταμειακών διαθεσίμων στην Τράπεζα της Ελλάδος».

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών
συμβούλων  ήταν:
                            Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                            Α Π Ο Ν Τ Ε Σ

1. Κορωναίος Κοσμάς              11.Συγκούνας Ευάγγελος        1.Κατσιπανέλης Δημήτριος
2. Πιπιλίδης  Λάζαρος              12.Πανταζής Νικόλαος            2.Βαρτελάτου Στυλιανή
3. Ροπόκης Ευάγγελος             13.Φραγκούλης Γεώργιος        3.Κατσαούνος Θεόδωρος
4. Γιαννουλάτος Ευάγγελος     14.Κακιούζης Χαράλαμπος       4.Σαραμπασίνας Παύλος
5. Καζάκου Παρθενία              15.Παππάς Δημήτριος              5.Αυδίκος Δημήτριος
6. Ντίτσος Γεράσιμος               16.Κατέρης Κωνσταντίνος       6.Κώτσης Δημήτριος 
7. Αναγνώστου Νικόλαος         17.Κωστούλας Βασίλειος         7.Τσούτσης Χρήστος
8. Ματέρης Κωνσταντίνος        18.Τσόγκα Ελένη                    8.Δαρδαμάνης Ιωάννης
9. Νέσσερης Χρήστος              19.Σπυράκος Ιωσήφ               9.Βαρέλας Χρήστος    
10.Αγγέλη–Παπαϊωαννίδου Ελ.                                          10.Κλάπας Μιλτιάδης – Ηλίας
                                                                                      11.Καλλίνικος Διονύσιος       
                                                                                      12.Παπαδιώτης Γεώργιος
                                                                                      13.Νόβας Ιωάννης–Ταξιάρχης
                                                                                      14.Νίτσας Γεώργιος 

Κατά  την  διάρκεια  της  συνεδρίασης  και  πριν  την  συζήτηση  του  παρόντος  θέματος,
προσήλθαν οι κ.κ. Σαραμπασίνας, Κώτσης, Αυδίκος,  Νίτσας, Δαρδαμάνης,  Καλλίνικος,
Κατσαούνος και η κα Βαρτελάτου. 

Στην συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κος  Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου
Πρέβεζας , για την τήρηση των πρακτικών. 

Αριθ. Θέματος     :               2ο           

Αριθ. Απόφασης :             426/2017
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Αφού διαπιστώθηκε απαρτία, ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στην
συνέχεια έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, την εισήγηση της Δ/νσης
Οικονομικών Υπηρεσιών, Δήμου Πρέβεζας, (αρμ. κ. Φούντογλου ),που έχει ως εξής:
<<Σύμφωνα  με  το  αρ.πρωτ.2/66965/ΔΛΔ  του  Γενικού  Λογιστηρίου  του  Κράτους  το
οποίο  σας  επισυνάπτουμε  ,με  καταληκτική  ημερομηνία  29/9/2017  πρέπει  να  ληφθεί
απόφαση για τη μεταφορά των ταμειακών διαθεσίμων στη Τράπεζα της Ελλάδος.
1. Σύμφωνα με το άρθρο 1 του Ν.4323/2015, που κύρωσε την από 20.04.2015 ΠΝΠ-
ΦΕΚ  41/2015  τεύχος  Α’:  «Οι  Φορείς  της  Γενικής  Κυβέρνησης,  όπως  αυτοί
προσδιορίζονται από το ισχύον «Μητρώο Φορέων Γενικής Κυβέρνησης» που τηρείται με
ευθύνη της Ελληνικής Στατιστικής Αρχής και οι Οργανισμοί Τοπικής Αυτοδιοίκησης α' και
β' βαθμού, υποχρεούνται να καταθέτουν τα ταμειακά τους διαθέσιμα και να μεταφέρουν
τα κεφάλαια  προθεσμιακών τους καταθέσεων σε  λογαριασμούς  ταμειακής  διαχείρισης
που τηρούν στην Τράπεζα της Ελλάδος, κατά παρέκκλιση κάθε άλλης γενικής ή ειδικής
διάταξης  ή  διαδικασίας.  Από  την  υποχρέωση  αυτή  εξαιρούνται  τα  κεφάλαια  που
απαιτούνται  για  την  κάλυψη  των  ταμειακών  τους  αναγκών  για  το  επόμενο
δεκαπενθήμερο, καθώς και τα κεφάλαια που έχουν κατατεθεί από τους ανωτέρω φορείς
στο Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων. Εξαιρούνται επίσης οι Δημόσιες Επιχειρήσεις
κατά  την  έννοια  της  παραγράφου  5,  οι  Δημόσιοι  Οργανισμοί  κατά  την  έννοια  της
παραγράφου 6 του άρθρου 1 του ν. 3429/2005 (Α' 314) καθώς και οι Φορείς Κοινωνικής
Ασφάλισης, οι οποίοι δύνανται να μεταφέρουν τα ως άνω αναφερόμενα κεφάλαια στην
Τράπεζα της Ελλάδος για τον ίδιο σκοπό. Επί των κεφαλαίων που είναι κατατεθειμένα ή
θα κατατεθούν στους ανωτέρω λογαριασμούς της Τράπεζας της Ελλάδος εφαρμόζονται οι
διατάξεις της περίπτωσης ζ' της παραγράφου 11 του άρθρου 15 του Ν. 2469/1997 (Α'
38), όπως ισχύουν.»
Σύμφωνα  με  το  άρθρο 2  του  Ν.4323/2015,  όπως  προστέθηκε  με  το  άρθρο  37  του
Ν.4325/2015:<< 2. Εξαιρούνται της υποχρεωτικής εφαρµογής της από 20.4.2015, ΠΝΠ
που κυρώθηκε µε το άρθρο 1 του παρόντος (τα τέλη καθαριότητας και φωτισµού όπως
ορίζονται στην παρ. 11 του άρθρου 25 του ν. 1828/1989, τα τέλη ύδρευσης, υπηρεσία
αρδεύσεως, δικαιώµατα χρήσεως αρδευτικού δικτύου, όπως αυτά ορίζονται στο άρθρο 19
του β.δ. 24/1958, το τέλος απαλλοτρίωσης όπως αυτό ορίζεται στην παρ. 5 του άρθρου
18  του  ν.  3870/2010,  τα  έσοδα  της  παρ.  2  του  άρθρου  4  του  α.ν.  582/1968,  τα
προβλεπόµενα στην παρ. 13 του άρθρου 25 του ν. 1828/1989 ανταποδοτικά τέλη και
εισφορές,  το  κόµιστρο  ανταποδοτικού  χαρακτήρα  της  παρ.  1  του  άρθρου  83  και  το
πολιτιστικό τέλος της παρ. 5 του άρθρου 225 του ν. 3463/2006.»
Παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο:
1. Λήψη απόφασης για τη μεταφορά διαθεσίμων στη Τράπεζα της Ελλάδος
2.Λήψη απόφασης για άνοιγμα λογαριασμού καθώς και την εξουσιοδότηση των ατόμων
που θα νομιμοποιούνται για την κίνηση του λογαριασμού.   >>

Ο  Πρόεδρος  έδωσε  τον  λόγο  στον   Δήμαρχο  και  στους  δημοτικούς  συμβούλους  να
τοποθετηθούν  επί του θέματος, όπως αναλυτικά προκύπτει από τα απομαγνητοφωνημένα
πρακτικά της παρούσας.

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Έχουμε και πάλι μια προσπάθεια του Γενικού Λογιστηρίου του κράτους να
περάσουν τα ταμειακά διαθέσιμα των φορέων της Γενικής Κυβέρνησης και των Δήμων
στην Τράπεζα της Ελλάδος. Όλοι αναγνωρίζουμε ότι πράγματι περάσαμε μια οικονομική
ασφυξία το '15, όταν στις 20 Απρίλη είχαμε και την ΠΝΠ, αλλά φρονούμε ότι δεν είμαστε
στο στάδιο εκείνο. Κι απ' ο,τι και η ίδια η κυβέρνηση λέει, έχουμε ξεπεράσει τα χειρότερα
και υπάρχει ανάκαμψη. Δεν μπορούμε να κατανοήσουμε επομένως, τη στιγμή που υπάρχει
συζήτηση για  τη δημόσια διοίκηση και  την αυτοδιοίκηση,  τη στιγμή που συζητάμε για
καινοτομίες και ότι βγαίνουν τα αδιέξοδα, να επιμένει το ΓΛΚ τα αποθεματικά μας να πάνε
στην Τράπεζα της Ελλάδος. Αν υπάρξει  οικονομική ασφυξία στους Δήμους, ξεχάστε το
προπύργιο της κοινωνικής συνοχής και των σκοπών της αυτοδιοίκησης. Δε θα μπορούμε
ούτε τις βασικές υποχρεώσεις να καλύψουμε. Οι δικοί μας οι θεσμικοί φορείς, έχουν πάρει
απόφαση να μην πάνε τα λεφτά στην Τράπεζα της Ελλάδος. Έχουμε το συνέδριο της
ΚΕΔΚΕ τις 30 Νοέμβρη κι εκεί θα παρθούν σοβαρές αποφάσεις και σ' αυτό το θέμα. Με
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αυτές τις σκέψεις προτείνω στο σώμα να μην δοθούν τα διαθέσιμα. Να ακολουθήσουμε
την ΤΕΔΚ και την ΠΕΔ και στη συνέχεια να υπάρξει γόνιμος διάλογος της κυβέρνησης με
την ΤΑ για όλα τα προβλήματα. 
ΚΑΖΑΚΟΥ: Έχω μπροστά μου την απόφαση της ΚΕΔΕ και  τις  τοποθετήσεις  διαφόρων
συμβούλων. Κι  αναφέρονται στο εξής. Ότι όταν ο κος Πρωθυπουργός εμφανίζεται  στη
Θεσσαλονίκη και λέει ότι το επενδυτικό κλίμα είναι καλό, ότι έχει μειωθεί η ανεργία, ότι
οικονομικά πάμε καλά, άρα υπάρχουν χρήματα. Επομένως δεν υπάρχει κάποια έκτακτη
ανάγκη. Ο Πρόεδρος της ΚΕΔΕ αναφέρει ότι “τα ταμειακά μας διαθέσιμα προορίζονται για
πληρωμές σε τρίτους, για τους εργαζόμενους και για έργα υποδομής προς όφελος των
πολιτών”. Ο επικεφαλής του αυτοδιοικητικού κινήματος Αποστόλης Κοιμήσης, σημείωσε
ότι “η ενέργεια αυτή της κυβέρνησης υποδηλώνει ότι ή ετοιμάζεται για ηρωική έξοδο ή για
να ενισχύσει  τη διαπραγματευτική της θέση έναντι  της 3ης αξιολόγησης,  με ο,τι  αυτό
σημαίνει για το χρόνο ολοκλήρωσής της”. Και ο Δήμαρχος Αθηναίων σε γραπτή δήλωσή
του λέει: “Τα ταμειακά διαθέσιμα των Δήμων ανήκουν στους δημότες. Και όπως έπεσε στο
κενό η προηγούμενη απόπειρα της κυβέρνησης να δεσμεύσει τα αποθεματικά των Δήμων,
έτσι  θα  συμβεί  και  τώρα.  Η  ιδιοκτησιακή  αντίληψη  της  κυβέρνησης  για  τα  ταμειακά
διαθέσιμα  της αυτοδιοίκησης κι  η ευκαιριακή αντιμετώπισή τους,  βρίσκουν όλους τους
Δήμους  ενωμένους  και  αποφασισμένους  να  αντιδράσουν.”  Απ'  ο,τι  ακούγεται,  η
κυβέρνηση μαζεύει αυτά τα χρήματα για να δώσει το λεγόμενο κοινωνικό μέρισμα. Νομίζω
ότι  δεν  υπάρχει  κανένας  Έλληνας  σήμερα  που  να  μη  συμφωνεί  να  δοθεί  κοινωνικό
μέρισμα,  σε  κοινωνικές  ομάδες  οι  οποίες  αντιμετωπίζουν  τρομακτικά  προβλήματα
επιβίωσης. Όμως υπάρχουν και άλλα ζητήματα που πρέπει να δούμε. Υπάρχει υπεραύξηση
της  φορολογίας,  η  μείωση  των  συντάξεων,  η  μείωση  των  δαπανών  για  κοινωνικές
παροχές. Και κάτι ακόμα πολύ σημαντικό, που αφορά επαγγελματικές ομάδες. Οφείλει η
κυβέρνηση πάρα πολλά χρήματα και δεν τους τα δίνει, λέγοντάς τους ότι δε βγαίνει ο
προϋπολογισμός. Ακόμα και κάποια τα οποία τα έχει δώσει, τους τα ζητάει πίσω. Αυτή η
κατάσταση δε μας επιτρέπει να συμφωνήσουμε στο να μεταφέρουμε τα ταμειακά διαθέσιμα
στην Τράπεζα Ελλάδος. Κάθετα διαφωνώ μ' αυτό και συντάσσομαι με την απόφαση της
ΚΕΔΕ, η οποία είχε παρθεί απ' τις 20 Σεπτεμβρίου.
ΠΑΠΠΑΣ: Συμφωνώ απόλυτα με την απόφαση της ΠΕΔ, της ΚΕΔΕ κι αυτά που ανέφερε η
κα Καζάκου ως προς τον Δήμαρχο Αμφιλοχίας και τον κο Καμίνη. Ψηφίζω απόλυτα την
πρόταση και εισήγηση.
ΚΩΣΤΟΥΛΑΣ: Δεν έχω αντίρρηση να παραμείνουν τα διαθέσιμα στο Δήμο. Αλλά με τα 6
εκατομμύρια που μας δώσανε να πληρώσουμε  τα ληξιπρόθεσμα και  με  6 εκατομμύρια
οφειλές που είχαμε προς τους δημότες, δε θα 'χαμε ούτε μια δραχμή διαθέσιμα στο Δήμο.
Αυτό  προς  διευκρίνιση.  Τέλος  πάντων  κι  εγώ  δε  διαφωνώ με  το  να  παραμείνουν  τα
χρήματα και να περιμένουμε τις αποφάσεις των συνεδρίων της ΚΕΔΕ.
ΝΙΤΣΑΣ:  Είμαι  αντίθετος  στο  να  δοθούν  τα  ταμειακά διαθέσιμα.  Ποιο  πολιτικό  κόμμα
σήμερα στη Βουλή, είτε ωρύεται κατά της απόφασης είτε συνηγορεί, στάθηκε δίπλα στην
αυτοδιοίκηση  στους  παρακρατηθέντες  πόρους  όλα  αυτά  τα  χρόνια;  Κανένα.  Την
αυτοδιοίκηση τα πολιτικά κόμματα τη χρησιμοποιούσαν και ποτέ δε σκέφτηκαν πώς θα
δώσουν και τους πόρους και τις αρμοδιότητες και γενικά ο,τι της αντιστοιχεί. Θα συνταχθώ
κι εγώ με την απόφαση της ΠΕΔ και της ΚΕΔΕ. Εκτός αν έρθει με ειλικρίνεια η κυβέρνηση
και πει ότι είναι εθνικός σκοπός να κλείσουμε την 3η αξιολόγηση, οπότε πιστεύω ότι σε μία
τέτοια προσέγγιση πρέπει  να το δούμε διαφορετικά και  να συνταχθούμε σ'  ένα εθνικό
μέτωπο στήριξης της διεκδίκησης.
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για να κλείσουμε το αποφασιστικό, θα είναι ότι ο Δήμος Πρέβεζας αρνείται σ'
αυτή τη φάση να μεταφέρει τα διαθέσιμά του στην Τράπεζα της Ελλάδος και προτείνει να
υπάρξει ουσιαστικός και νέος διάλογος μεταξύ της ΚΕΔΕ και της κυβέρνησης προκειμένου
να βρεθεί κάποια λύση. Αυτό είναι και το αποφασιστικό.
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Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά.
………………………………………………………………………………………………….....................................
Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του:

 την εισήγηση της υπηρεσίας ,
 τις  διατάξεις  των  άρθρων  75,  93,  94,  95  &  96  του  Ν.3463/2006  ΦΕΚ

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας),
 τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87

Α΄7.06.2010),
 τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ   

Ο Δήμος Πρέβεζας κρίνει ότι σ' αυτή τη φάση δεν υφίσταται πλέον επείγουσα ανάγκη να
μεταφέρει  τα  διαθέσιμά  του  στην  Τράπεζα  της  Ελλάδος  και  προτείνει  να   υπάρξει
ουσιαστικός  και  νέος  διάλογος  μεταξύ  της  ΚΕΔΕ  και  της  κυβέρνησης  προκειμένου  να
βρεθεί κάποια λύση.

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

ΚΟΣΜΑΣ ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ
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